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§ 1 
Godkännande av dagordning och tid för justering  

Beslut  
Ordförande Johan Paccamonti (M) öppnar mötet. Dagordningen 
godkänns. 
 
Ordförande Johan Paccamonti (M) och vice ordförande Lillemor 
Samuelsson (V) utses att justera protokollet. Protokollet justeras 
fredagen den 3 juni. 
 
Mötet ajournerades för allmänhetens frågestund mellan kl. 18:30 - 
18:50 
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§ 2 
Medborgarförslag om skatepark i Bromma kyrka  
BRO 2022/189 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/189-2 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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§ 3 
Medborgarförslag Bromma -- upprustning av lekpark  
BRO 2022/190 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/190-3 Medborgarförslag 
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§ 4 
Medborgarförslag om badstegar i Mälaren i Blackeberg  
BRO 2022/196 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/196-2 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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§ 5 
Tertialrapport 1 2022 för Bromma stadsdelsnämnd  
BRO 2022/199 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd godkänner tertialrapport 1 med bilagor 
och överlämnar den till kommunstyrelsen. 
2. Bromma stadsdelsnämnd ansöker om budgetjustering med 0,5 
miljoner kronor för trygghetsskapande åtgärder på lekplatsen 
Dragontorpet i Abrahamsberg (investering), enligt bilaga 2 till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
3. Bromma stadsdelsnämnd ansöker om budgetjustering med 0,3 
miljoner kronor för brygga vid Ljunglöfska slottet i Blackeberg 
(investering), enligt bilaga 2 till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
4. Bromma stadsdelsnämnd ansöker om 0,2 mnkr för 
kompetensutveckling inom äldreomsorgen enligt bilaga 3 till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Tertialrapport 1 2022 för Bromma stadsdelsnämnd följer upp de 
mål och indikatorer som kommunfullmäktige fastställt i stadens 
budget 2022. I tertialrapporten redovisas resultat och analyser av 
nämndens arbete under årets första fyra månader. Förvaltningen 
bedömer att nämnden bidrar till att 
kommunfullmäktiges tre inriktningsmål kommer att uppfyllas under 
året. Tertialrapporterna är en del av den löpande uppföljningen som 
kommunstyrelsen ansvarar för. Uppföljningen baseras i huvudsak 
på prognostiserade avvikelser mot budget och verksamhetsmål. 
Rapporteringen ger kommunstyrelsen en 
samlad bild av budgethållning, effektivitet och kvalitet i relation till 
beslutade mål. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Heinonen m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Tertialrapporten för januari till april år 2022 ska redovisa för hur 
och i vilken omfattning nämnden bidrar till att uppfylla 
kommunfullmäktiges mål, det ekonomiska utfallet, samt en prognos 
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för helåret. 
  
Rapporten redogör för hur förvaltningen arbetar med de uppdrag de 
fått i budget och det är glädjande att se hur vår verksamhet, trots de 
ekonomiska förutsättningar den blågröna majoriteten ålagt dem, gör 
sitt bästa för att kunna leverera en välfärd av hög kvalitet till stadens 
invånare. 
  
I kölvattnet av pandemin har personalfrågan rätteligen blivit 
högaktuell. Personalkontinuiteten har visat sig vara avgörande även 
i denna krissituation. Den orimligt höga andelen timanställda inom 
äldreomsorgen måste minska. Även ur smittskyddssynpunkt är detta 
avgörande. 
  
Överhuvudtaget är personalpolitiken en fråga som de blågröna med 
all önskvärd tydlighet visat att de inte gärna tar i. Det är dock 
mycket angeläget att större fokus läggs på personalens arbetsvillkor. 
Vi stod redan innan pandemin inför en stor utmaning med 
kompetensförsörjningen i staden och Socialdemokraterna har i 
kommunfullmäktige lagt ett antal förslag för att förbättra bland 
annat arbetsvillkoren i staden, vilka inte hörsammats. 
  
Bra arbetsvillkor och fasta anställningar är inte bara nyckelfaktorer 
när det gäller att kunna rekrytera utan också för att behålla 
medarbetares kompetens. En hög personalkontinuitet i 
verksamheterna bidrar i stor grad till att staden ska kunna bibehålla 
och utveckla en hög kvalitet i välfärden. Vi måste skapa 
förutsättningar för dem som redan arbetar inom vård och omsorg att 
vilja, orka och kunna arbeta kvar. Otrygga anställningar kommer 
varken leda till ett hållbart arbetsliv eller en högre kvalitet för den 
enskilde. Inte heller kommer de innebära att fler att lockas till att 
vilja arbeta med vård och omsorg. 
  
Lillemor Samuelsson (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Pandemin har fortfarande påverkan på stadsdelsnämndens 
ansvarsområden, även om verksamheterna alltmer kan återgå till 
mer normala rutiner. Vi vill återigen uttrycka vårt stöd till all 
personal på alla nivåer och i alla verksamheter som gjort sitt yttersta 
för att skydda, vårda, leda, stötta och flexibelt hantera de 
utmaningar som de senaste åren präglats av. Något som pandemin 
har visat oss alla är behovet och vikten av en stark och hållbar 
offentlig sektor. 
 
Framöver är det viktigt att insatser görs för att stärka 
verksamheternas ekonomi och medarbetarnas arbetsmiljö. Med vår 
budget skulle välfärden stärkas och stadsdelsnämnderna skulle få 
långsiktigt stabila budgetramar istället för korta satsningar på 
enskilda projekt. Det krävs även långsiktiga 
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kompetensutvecklingsmedel med fokus på fortbildningsbehovet i 
förskola, socialtjänst, LSS och äldreomsorg. 
 
Förvaltningen beskriver i sitt tjänsteutlåtande att man i dagsläget 
bedömer ett budgetresultat i balans vid årets slut. Det är ett bevis på 
förvaltningens goda arbete. Det ska dock påpekas att både individ-
och familjeomsorg och äldreomsorgen prognostiserar underskott, 
som till viss del balanseras med resultatdispositioner. 
 
Inom förskolan kan vi återigen konstatera att man inte når 
fullmäktiges mål om personaltäthet. Det är anmärkningsvärt att man 
ser lösningen i statliga medel för att kunna uppnå de mål som den 
kommunala ledningen själv satt upp. 
 
Kontinuiteten inom hemtjänsten när ännu inte upp till årsmålet och 
det arbete som pågår inom förvaltningen behöver få stöd i form av 
både resurser och administrativa verktyg för att lyckas. 
 
Förvaltningen beskriver utmaningar i att rekrytera personal inom 
äldreomsorgen. Det handlar om både sjuksköterskor, 
undersköterskor, vårdbiträden och chefer. För att lyckas rekrytera 
och behålla de viktiga personer som verksamheten behöver är 
arbetet med arbetsmiljön avgörande. Rätt till heltid, fler 
arbetskamrater och ett stort medinflytande i verksamheten är några 
viktiga pusselbitar. 
 
En trolig konsekvens av pandemin är att sjukfrånvaron även i början 
på 2022 var fortsatt hög. Detta i kombination med att 
personalomsättningen ökade 2021 jämfört med året innan visar på 
behovet av att fortsätta arbetet med att säkerställa att Bromma ses 
som en attraktiv arbetsgivare. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/199-1 (Godkänd - R 1) Tertialrapport 1 Bromma 
sdn 2022 

 BRO 2022/199-4 Bilaga 02 - Ansökan om budgetjusteringar 
för särskilda ändamål Bromma sdn 

 BRO 2022/199-5 Bilaga 01 - SDN06  
 BRO 2022/199-2 Bilaga 04 - Uppföljningsrapport näringsliv 

- Bromma stadsdelsnämnd 
 BRO 2022/199-3 Bilaga 03 - Ansökan KUS Psykisk ohälsa 

hos äldre 
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§ 6 
Årsrapport 2021 för yttrande  
BRO 2022/163 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på stadsrevisionens årsrapport. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsrevisionens årsrapport granskar och bedömer nämndens 
verksamhet och resultat under verksamhetsåret 2021 inom följande 
områden: 
- Verksamhet och ekonomi 
- Intern kontroll 
- Räkenskaper 
 
I rapporten redovisas även en uppföljning av tidigare års 
granskningar. 
 
Stadsrevisionen sammanfattar i årsrapporten rekommendationer och 
förslag till åtgärder och förbättringar, som hämtats från de särskilda 
granskningar som genomförts under året. 
 
Sammantaget bedömer revisionskontoret att Bromma 
stadsdelsnämnd i allt väsentligt har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. 
Den interna kontrollen bedöms i huvudsak har varit tillräcklig och 
räkenskaperna bedöms ge en rättvisande bild av verksamhetens 
resultat och ekonomiska ställning. 
 
Åtgärder har genomförts utifrån tidigare rekommendationer, men 
det kvarstår fortfarande rekommendationer som inte åtgärdats fullt 
ut. Åtgärdsplan för årets och tidigare års rekommendationer 
redovisas i bilaga 2. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 714463 Yttrande över revisionens årsrapport 2021 
 BRO 2022/163-2 (Godkänd - R 1) Yttrande över revisionens 

årsrapport 2021 
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 BRO 2022/163-4 Bilaga 1 - Årsrapport 2021 Bromma 
stadsdelsnämnd 

 BRO 2022/163-3 Bilaga 2- Åtgärder - årsrapport 2021 
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§ 7 
Avveckling av förskola Abrahamsbergsvägen 87-89  
BRO 2022/209 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd beslutar att stänga förskolan på 
Abrahamsbergsvägen 87/89 till den 31 december 2022 och att barn 
som för närvarande går på förskolan bereds plats på förskolan 
Tunnlandsvägen 30. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En låg beläggningsgrad och prognos om minskande barnantal i 
området för med sig att förskolan på Abrahamsbergsvägen 87/89 är 
svår att driva med bibehållen kvalitet och till en allt för hög 
ekonomisk kostnad. Förvaltningen föreslår att nämnden fattar beslut 
om stängning av förskolan och att barn bereds plats på förskolan 
Tunnlandsvägen 30. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/209-1 Avveckling av förskola 
Abrahamsbergsvägen 87-89 
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§ 8 
Remissvar - Stockholm stads strategi för fritidsbåtslivet  
BRO 2022/156 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
2. Bromma stadsdelsnämnd förklarar paragrafen omedelbart 
justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Idrottsnämnden fick i budget 2021 uppdraget att ta fram en strategi 
för fritidsbåtlivet. Strategin vilar på ett antal övergripande mål för 
fritidsbåtsverksamheten i staden vilka innebär att skapa 
förutsättningar för fler småbåtshamnar, gästhamnar och daghamnar. 
Dessutom verka för långsiktighet för båtklubbarna vad gäller 
ekonomi och arrenden, använda uppläggningsmarken mer effektivt 
samt att tillsammans med båtklubbarna utveckla ett miljömässigt 
och hållbart fritidsbåtliv. 
 
Syftet med att ta fram en strategi är att klargöra stadens mål med 
fritidsbåtlivet och bidra till att fritidsbåtlivet finns med i 
utvecklingen av staden på ett hållbart och miljöanpassat sätt. 
Strategin ska vara ett stöd i den långsiktiga planeringen för stadens 
nämnder och bolag vars uppdrag på olika sätt kan påverka 
förutsättningarna för båtlivet. Bromma stadsdelsförvaltning är i 
grunden positiv till förslaget om en strategi för båtlivet i Stockholm. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordförande Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), 
Svante Thorell (MP) och Johan Duvdal (C) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Den grönblå majoriteten vill uttala följande utöver det som återfinns 
i förvaltningens underlag. 
 
Båtklubbarnas kajer och bryggor är i regel låsta och oåtkomliga för 
icke-medlemmar. Skulle fler kajer och båtbryggor vara öppna eller 
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delvis öppna för alla kan Stockholm stärka sin dragningskraft 
ytterligare. I uppföljningen av stadens strategi bör det ses över om 
tillgången till stadens vattenmiljöer kan öka genom att verka för att 
ha öppna eller delvis öppna småbåtshamnar där förutsättningar för 
detta finns. En möjlighet är att hantera det inom ramen för när avtal 
ses över. I arbetet ska hänsyn tas till båtklubbarnas intressen, risken 
för otrygghet och stölder samt eventuella merkostnader. 
 
Johan Heinonen m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Stockholm är byggt på öar i mötet mellan Östersjön och Mälaren. 
Båtlivet har därför i århundraden präglat Stockholm. Det strategiska 
läget har historiskt varit en grund för Stockholms ekonomiska 
utveckling och det var med båt man tog sig mellan malmarna. Även 
om båtlivet har förändrats är läget vid vattnet fortfarande av stort 
värde för staden och stockholmarna. Våra vatten trafikeras av 
alltifrån kryssningsfartyg och godsfartyg till fritidsbåtar, bastuflottar 
och kajaker. Längs vattnen har vi några av våra viktigaste 
rekreationsstråk med långa sammanhängande strandpromenader. På 
sommaren fylls stränder, klippor och bryggor med badande 
stockholmare och besökare. 
 
Det är viktigt att staden tar tillvara och utvecklar tillgången till 
Stockholms unika vattenkontakt. Vi välkomnar därför förslaget till 
strategi för fritidsbåtlivet. 
 
I strategin kan vi läsa att fritidsbåtarna uppskattas som en del av 
stadsbilden även för dem som inte har en båt. Det står också att 
fritidsbåtlivet skapar fina mötesplatser och aktiviteter i 
vattenrummet och längs med stränderna. Vi delar delvis denna bild, 
men menar att mer kan göras för att tillgängliggöra både båtliv och 
bryggor för stockholmarna. Relativt få stockholmare har trots allt 
tillgång till en egen båt. 
 
Idag är småbåtshamnar i många fall otillgängliga för allmänheten, 
samtidigt som de tar värdefulla platser i anspråk. Bryggor spärras 
inte sällan av med gallergrindar, stängsel och taggtråd. För den 
majoritet av stockholmarna som inte äger någon båt är värdet av 
sådana bryggor begränsat. Vi vill därför se en skärpning av 
strategins åtgärd om att föra dialog med berörda båtklubbar om hur 
båtområden kan öppnas upp för att öka tillgängligheten till 
attraktiva strand- och parkområden. Det kan handla om att öppna 
upp bryggor för allmänheten, att öppna upp låsta grönytor eller att 
öppna upp klubbstugor för caféer. Att äga en båt bör inte vara en 
exklusiv biljett för att få vistas på vissa av stadens ytor. 
 
Utvecklingen med båtpooler är i det här avseendet glädjande. Att 
kunna hyra olika sorters båtar, alltifrån några timmar till veckovis, 
är en utveckling som kan möjliggöra för fler att ta del av 
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fritidsbåtlivet utan att själv äga en båt. 
 
Vi välkomnar det övergripande målet om att skapa förutsättningar 
för fler småbåtshamnar, gästhamnar och daghamnar. Det är positivt 
och viktigt att många båtbryggor driftas av föreningar som håller 
kostnader nere och möjliggör för fler oavsett ekonomi att kunna ha 
båt. 
Det är dock viktigt att nya hamnar inrättas på ändamålsenliga 
platser. Utgångspunkten måste vara att öka stockholmarnas tillgång 
till vattennära rekreation. Ibland kan det handla om att anlägga en 
ny badplats, att utveckla ett vattennära parkområde eller att anlägga 
en ny småbåtshamn. Nya hamnar ska anläggas på platser och sätt 
som öppnar upp snarare än hindrar vattennära rekreation för 
stockholmarna. Att bara ha som mål att öka antalet hamnar kan vara 
ett alltför trubbigt mål. På varje ny plats måste olika värden vägas 
mot varandra. 
 
För att öppna upp befintliga båtuppläggningsplatser och båthamnar 
behöver mark saneras. Stockholms stad har enligt länsstyrelsen 48 
förorenade områden med den högsta riskklassen som innebär störst 
risk för människors hälsa och miljö. En stor del av dessa är 
båtuppläggningsplaster (30 av 48 områden). De allra giftigaste 
platserna i staden är alltså oftast båtuppläggningsplatser. Staden 
måste ta fram en tidplan och finansieringsplan för sanering av 
dessa. 
 
I strategin saknas det också resonemang om hur nya 
fritidsbåtshamnar och båtuppställningsplatser ska tillskapas utan att 
marken och sedimenten blir förorenade. Det måste ställas krav på 
verksamheten och på de båtar som flyttas dit. 
 
Användningen av giftiga båtbottenfärger måste minska. Under förra 
mandatperioden inledes ett viktigt arbete med tillsyn av båtklubbar 
med inriktning på minskad användning av skadliga båtbottenfärger. 
Majoriteten har dock tagit bort finansieringen för detta arbete. Vi 
menar att arbetet behöver fortsätta och att miljö- och 
hälsoskyddsnämnden ska vara pådrivande för att fasa ut skadliga 
båtbottenfärger, något som också måste ske på nationell nivå och i 
samverkan med branschen. Stockholms stad bör också främja 
tillkomsten av fler båtbottentvättar. 
 
Miljöförvaltningen har sedan år 2016 drivit ett projekt där 
metallhalterna på båtskroven mättes. Projektet avvecklades tyvärr år 
2020. Under projektet framkom att mätningarna utgjorde ett mycket 
bra stöd för båtklubbarna, både för att bibehålla engagemang hos 
sina medlemmar och för att kunna prioritera vilka båtskrov som 
behövde saneras först. Staden behöver bedriva ett förebyggande 
arbete med båtklubbarna utifrån lärdomarna från projektet. 
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Slutligen vill vi framföra att strategin behöver ha ett start- och 
slutdatum, precis som stadens andra strategier och handlingsplaner. 
Datumsatta strategier är viktiga för ansvarsutkrävandet och utgör en 
naturlig tidpunkt då det övergripande arbetet med strategin 
utvärderas. Ett slutdatum kan även sätta press på styrande 
majoriteter att agera i frågorna. Detta saknas i strategin för 
fritidsbåtslivet och riskerar alltså att försvåra uppföljningen av 
målen i den. 
 
Ismo Pato (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
En strategi för fritidsbåtslivet i Stockholms stad har inkommit till 
nämnden syftande till att skapa förutsättningar för fler 
småbåtshamnar, effektiviteten för uppläggningsmarken samt skapa 
ett miljömässigt hållbart fritidsbåtliv. Sverigedemokraterna 
instämmer i visionen om att fler ska göras delaktiga i fritidsbåtlivet. 
Stockholm är unikt med sin belägenhet i vattnet och närhet till 
skärgården, vilket är kvaliteter som bör förstärkas för att skapa en 
attraktiv stad. 
 
Vi vill understryka vikten av att ökad kapacitet för småbåtshamnar, 
gästhamnar och daghamnar görs med stor hänsyn till den 
omkringliggande miljön. I stället för att omvandla populära 
gångstråk kan det i många fall vara mer fördelaktigt att förlänga 
bryggor till sjöss. På så sätt kan uppskattade platser behållas 
samtidigt som outnyttjad vattenyta används för att 
Ersättaryttrande 
Mario Moya (KD) instämmer i särskilt uttalande från Johan 
Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Svante Thorell (MP) 
och Johan Duvdal (C). 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/156-1.2 Bilaga - Strategi for fritidsbatlivet 
 BRO 2022/156-3 (Godkänd - R 1) Remissvar - Stockholms 

stads strategi för båtlivet 
 

Sida 17 (43)



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2022 
 

2022-06-02 

§ 9 
Remissvar - Flyktingmottagande med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina, KS 2022/383  
BRO 2022/171 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
2. Bromma stadsdelsnämnd förklarar paragrafen omedelbart 
justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Rysslands invasion av Ukraina har medfört att en relativt stor del av 
den ukrainska befolkningen befinner sig på flykt. Det finns 
svårigheter i att förutse hur händelseutvecklingen ser ut och vad den 
kommer att medföra vilket betonar vikten av att de av stadens 
verksamheter som kommer bli berörda följer  utvecklingen och står 
beredda men redan nu också ges förutsättningar för ett förstärkt 
arbete. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ismo Pato (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Ett initiativärende har inkommit till stadsdelsnämnden mot 
bakgrund till flyktingmottagandet med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina. Sverigedemokraterna ställer sig 
bakom att hjälpa flyktingar i vårt närområde under tiden som det 
behövts, för att sedan tillse ett ordnat återvändande vid konfliktens 
slut. 
 
Vi anser att Stockholms stad ska ta sin del av det svenska ansvaret 
att hjälpa de ukrainska flyktingarna, som primärt består av kvinnor, 
barn och äldre. Det är särskilt viktigt att dessa personer ges en väg 
in i det svenska samhället och att en förvärrad segregation 
förhindras. Vidare uppfattar vi barnens möjligheter att fortsätta sin 
skolgång som särskilt prioriterat jämte andra saker som är 
avgörande för att de mottagna inte ska hamna efter. 
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Handlingar i ärendet 
 BRO 2022/171-3 Flyktingmottagande med anledning av 

händelseutvecklingen i Ukraina  
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§ 10 
Planärende för samråd - Mälarbanan, sträckan 
Sundbyberg – Spånga  
BRO 2022/207 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande till stadsbyggnadskontoret som svar på 
samrådsremissen avseende förnyat samråd för Mälarbanan, sträckan 
Sundbyberg - Spånga. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett förslag till detaljplan som 
ger möjlighet till en utbyggnad av Mälarbanan inom sträckan 
Sundbybergs kommungräns till Midgränd vid Bromstens IP, 
Spånga. Utöver järnvägsområdet ingår även bostads- och 
verksamhetsfastigheter som berörs av markintrång samt allmän 
plats i form av gata och park. Detaljplanen omfattar den andra av 
två delsträckor inom Stockholms stad. 
 
Bromma stadsdelsförvaltning har inga synpunkter på planförslaget 
då det inte berör någon del av parkmarken. 
 
Det framgår inte av planförslaget om det kommer att förekomma 
byggtrafik genom stadsdelsområdet Bällsta och Ankarstocksvägen 
under tiden för genomförandet. Planförslaget befaras dock att leda 
till en ökad trafikgenomströmning från Gamla Bromstensvägen via 
Ankarstocksvägen till Sulkyvägen. Trafik och buller påverkar i så 
fall både den förskola som ligger utmed Ankarstocksvägen samt 
övriga närboende. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/207-1 (Godkänd - R 1) Förnyat samråd 
Mälarbanan, sträckan Sundbyberg-Spånga. 
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§ 11 
Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan 
förEnigheten 25 och 26 m.fl. i stadsdelen Mariehäll,S-Dp 
2020-09402  
BRO 2022/178 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd beslutar att delvis godkänna 
förvaltningens förslag till yttrande, samt att därutöver anföra 
följande: 
 
Den föreslagna bebyggelsen är delvis mycket storskalig och 
exploateringsgraden väl hög. Det råder ett stort underskott av park- 
och naturmark inom hela Mariehällsområdet, särskilt i Annedal. 
Med anledning av den höga exploateringen som generellt pågår i 
området, är det än mer betydelsefullt att naturmark sparas. Den lilla 
parken som ska anläggas ersätter inte de grönytor som föreslås 
försvinna. 
 
Skola och helst en fullstor idrottshall är nödvändiga för området och 
en lösning är önskvärd i denna planprocess. Det kan enligt vår 
mening inte vänta. 
Stadsdelsnämnden vill att staden prövar en omfördelning mellan 
skollokaler och bostäder eller på annat sätt klargör hur behovet av 
förskole- och skollokaler i Mariehäll och Annedal kan tillgodoses. 
En annan lösning är som nämnden ser det både önskvärd och 
nödvändig än den nu föreslagna med placering enbart på naturmark. 
 
För att minimera sprängningar av bergsryggen i delområde 1 och 2 
behöver det utredas hur den tillkommande bebyggelsen bättre kan 
anpassas till topografin på platsen och därigenom också skydda 
befintlig naturmark. Då berget också påvisat förhöjda till höga 
sulfidhalter och försurningspotential, bedöms det att det krävs 
särskilda och fördyrande åtgärder vid hantering av bergmaterial för 
att förebygga potentiell miljö- och hälsorisk. Detta är ytterligare 
grund för att i möjlig mån undvika sprängning. 
 
Ansvaret för parkområdet, i delområde 4, såväl planering som 
iordningställande behöver klargöras, då det ägs av olika 
fastighetsägare och klargörande behövs även avseende det fortsatta 
skötselansvaret av parken. 
 
Förslaget till bebyggelse på den södra sidan om Bällstavägen, 
delområde 3, behöver anpassas bättre i utformning och färgsättning 
till kulturvärden i området. Bebyggelsen bör dras in från gatan så att 
den biotopskyddade lönnallén kan bibehållas intakt och punkthuset 
på gården bör utgå. 
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Stadsdelsnämnden vill att denna del av planen, d.v.s. Hingsten 1 
och 2, tas bort ur detta planförslag och bildar ett eget planområde 
för att skolan inte ska riskeras försenas genom en utdragen 
planprocess. 
 
Även stadsbyggnadsnämnden lyfte fram såväl bristen på park- och 
naturmark som skolans storlek och dess placering i samband med 
påbörjandet av planarbetet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett förslag till detaljplan för del av fastigheterna Enigheten 25 och 
26 m.fl. Annedal i stadsdelen Mariehäll i Stockholm, S-Dp 2020– 
09402, har upprättats av stadsbyggnadskontoret. Syftet med 
detaljplanen är att möjliggöra för en ny högstadieskola med en 
idrottshall, cirka 350 bostäder, en förskola och centrumverksamhet. 
Därutöver ska planen tillföra attraktiva utemiljöer och rekreativa 
kopplingar genom området samt säkerställa allmän plats för natur 
och mark. 
 
Bromma stadsdelsförvaltning har inom ramen för planarbetet begärt 
en LSS-gruppbostad inom projektet. Behovet av förskoleplatser 
täcks av den inplanerade förskolan. 
 
Förvaltningen känner en oro för att den föreslagna lösningen med 
bullerplank mot gatan, som en fasad mot den bullerproblematik som 
kan påverka förskolans gård, inte ska vara tillräcklig. Förvaltningen 
vill även påpeka att även om friytan per barn är relativt stor i 
förhållande till andra förskolor i Bromma, så underskrider friytan 
Boverkets angivna rekommendationer om 40 kvm/barn. 
 
Förvaltningen vill även påtala det positiva i att den planerade 
idrottshallen kommer att vara uthyrningsbar på kvällar då denna 
möjlighet inte har funnits tidigare i området 
 
Förvaltningens förslag: 
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
stadsbyggnadskontoret som svar på samrådsremissen avseende 
förslag till detlajplan för fastigheterna Enigheten 25 och 26 m.fl. i 
Annedal inom stadsdelen Mariehäll. 
2. Stadsdelsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förslag från ordförande Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Svante Thorell (MP), Johan Duvdal (C), Johan 
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Heinonen m.fl. (S), Lillemor Samuelsson (V) och Ismo Pato (SD). 
 
Beslutsgång 
Lillemor Samuelsson (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det förslag till detaljplan som stadsbyggnadskontoret presenterat 
har engagerat många närboende i Mariehäll. Många kritiska 
synpunkter har under samrådet framförts till kontoret och även till 
oss lokala politiker. Vi förutsätter att dessa synpunkter från 
närboende beaktas inför kommande beslut i ärendet. 
 
Behovet av en ny skola med idrottshall i Mariehäll är helt klarlagt. 
Det finns en utmärkt plats att bygga den på, nämligen där det idag 
ligger en större tom kontorsbyggnad med tillhörande stor parkering 
utefter Enighetsvägen, benämnt område 2 i förslaget. 
 
Område 1 består av ett skogsområde som bör bevaras i sin helhet. 
Mariehäll har redan idag ett stort underskott på naturmark, vilket 
tydligt framgår av tjänsteutlåtandet. 
 
Område 3 består av villafastigheter, som ingår i omgivande villastad 
söder om Bällstavägen. Dessa bör lyftas ut ur detaljplaneförslaget. 
 
Förslaget till ny detaljplan är nu på samråd. Flera veckor innan 
samrådstiden löpte ut har PEAB börjat riva kontorshuset vid 
Enighetsvägen och satt upp information om att man här bygger ett 
nytt kvarter med ca 300 lägenheter. Trovärdigheten när det gäller 
stadens arbete med att ge medborgarna möjlighet att yttra sig innan 
beslut minskar betydligt genom detta agerande. 
 
Ersättaryttrande 
Mario Moya (KD) instämmer i förslag till beslut från ordförande 
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Svante Thorell 
(MP), Johan Duvdal (C), Johan Heinonen m.fl. (S), Lillemor 
Samuelsson (V) och Ismo Pato (SD).   
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/178-3 (Godkänd - R 2) Samråd om förslag till 
detaljplan för Enigheten 25 och 26 m.fl. 
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§ 12 
Svar på medborgarförslag om upprustning av 
Minnebergsparken  
BRO 2022/37 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/37-8 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
 BRO 2022/37-9 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 

upprustning av Minnebergsparken 
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§ 13 
Svar på medborgarförslag om att göra om ett gammalt 
beskuret träd till  insektshotell vid Dukvägen/ 
Stramaljvägen i Riksby  
BRO 2022/158 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/158-4 (Godkänd - R 2) Svar på medborgarförslag 
om att göra om ett gammalt beskuret träd till insektshotell. 
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§ 14 
Svar på medborgarförslag med syfte att öka tryggheten 
och gynna cyklande / promenerande mellan 
Bällsta/Eneby/Beckomberga  
BRO 2022/138 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/138-4 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om gc-
väg genom Bällsta-Eneby-Beckomberga. 
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§ 15 
Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 
2022  
BRO 2022/201 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd tar del av redovisningen och lägger den 
till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Alla kommuner har enligt socialtjänstlagen (SoL) en skyldighet att 
rapportera gynnande beslut, enligt 4 kap 1 § SoL, som ej verkställts 
inom tre månader till Inspektionen för vård- och omsorg (IVO), 
kommunens revisorer och till kommunfullmäktige. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/201-1 (Godkänd - R 1) Redovisning av ej 
verkställda beslut inom äldreomsorg, kvartal 1 2022 
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§ 16 
Redovisning av ej verkställda beslut inom socialtjänst 
och fritid 2022  
BRO 2022/188 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd tar del av redovisningen och lägger den 
till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommuner har enligt 16 kap 6 f-h §§ socialtjänstlagen (SoL), en 
skyldighet att rapportera gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL som 
ej verkställts inom tre månader till Inspektionen för vård- och 
omsorg (IVO), kommunens revisorer samt till kommunfullmäktige. 
Samma rapporteringsskyldighet gäller enligt 28 f-h §§ lag om stöd 
och service till vissa funktionshindrade (LSS), gynnande beslut 
enligt 9 § LSS. 
 
Under kvartal 1 för 2022 hade avdelning Socialtjänst och fritid 19 
beslut som inte verkställts inom tre månader, varav fyra inom 
område socialpsykiatri och beroende och 15 inom område 
funktionsnedsättning. Av dessa beslut har ett avslutats utan 
verkställighet och ett beslut har verkställts. I två av de ej verkställda 
besluten har pandemin varit en orsak till dröjsmålet. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/188-1 (Godkänd - R 1) Redovisning ej 
verkställda beslut kvartal 1, 2022, Socialtjänst och fritid 
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§ 17 
Enheten för arbete och försörjnings deltagande i 
Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 2022  
BRO 2022/219 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd beslutar att anmälan noteras och läggs 
till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kvalitetsutmärkelsen är stadens årliga pris för att uppmärksamma 
och belöna framgångsrik verksamhetsutveckling. Utmärkelsen 
syftar också till att inspirera och skapa dialog om kvalitetsarbete i 
alla delar av de verksamheter som staden finansierar, och för att 
skapa mesta möjliga nytta för stockholmarna. Enheternas 
kvalitetsarbete stimuleras och enheter som arbetar aktivt med att 
utveckla sin verksamhet belönas och tjänar som goda exempel. Alla 
verksamheter som finansieras av Stockholms stad kan delta, under 
förutsättning att deras verksamhet till minst 51 procent vänder sig 
till stockholmare. 
 
Verksamheterna deltar genom att skicka in ett skriftligt bidrag där 
de svarar på ett antal frågor utifrån en anvisning om hur de arbetar 
med verksamhetsutveckling inom flertalet områden. Anvisningarna 
har sin utgångspunkt i Stockholms stads Kvalitetsprogram, 
personalpolicy och andra relevanta styrdokument och program i 
staden. 
 
Utöver det skriftliga bidraget tillkommer platsbesök och intervjuer 
med chef och medarbetare. Bedömningen görs av särskilt utbildade 
examinatorer. Dessa är medarbetare i staden eller i verksamhet 
finansierad av staden och har god kunskap inom de olika 
verksamhetsområden som bedöms. Priset delas ut vid en högtidlig 
ceremoni i Stadshuset och vinnarna av Kvalitetsutmärkelsen får en 
prischeck som ska användas till att utveckla verksamheten vidare. 
 
Enheten för arbete och försörjning, som ingår i avdelning 
socialtjänst och fritid, har anmält sitt deltagande och lämnade in sitt 
tävlingsbidrag den 17 maj. Genom att lyfta fram goda exempel och 
medverka till verksamheternas utveckling bidrar förvaltningen till 
stadens fortsatta kvalitetsarbete. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
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Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/219-2 (Godkänd - R 1) Enheten för arbete och 
försörjnings deltagande i Stockholms stads 
kvalitetsutmärkelse 2022 

 BRO 2022/219-1 Bromma Enheten för arbete och 
försörjning tävlingsbidrag 
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§ 18 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2022/4 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/4-7 2022-05-31 Anmälan av delegationsbeslut 
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§ 19 
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut enligt 
Lex Sarah, SoF och ÄO  
BRO 2022/53 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd lägger ärendet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Redovisning av inkomna lex Sarah-rapporter från verksamheter i 
egen regi och information om rapporter från verksamheter som 
drivs i enskild regi samt beslut enligt lex Sarah tagna under 
perioden 2022-04-07 – 2022-05-11. 
 
Från verksamheter inom egen regi har en rapport inkommit gällande 
händelse enligt lex Sarah. En utredning har inletts. Fem beslut enligt 
lex Sarah har tagits. 
 
Från verksamheter som drivs i enskild regi har ingen information 
om lex Sarah-rapporter inkommit. Inga utredningar har inletts. Inga 
beslut enligt lex Sarah har tagits. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/53-13 (Godkänd - R 1) Anmälningsärende - 
inkomna rapporter och beslut enligt lex Sarah, SoF och ÄO 

 BRO 2022/53-11 SDN 2022-06-02 Inkommen lex Sarah - 
anmälningsärende  

 BRO 2022/53-12 SDN 2022-06-02 Inkommen lex Sarah - 
beslutsärende 
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§ 20 
Inkomna rapporter och protokoll 2022 - Förteckning till 
nämndens sammanträden.  
BRO 2022/22 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att lägga ärendet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
- Postlistan 2022-04-28 – 2022-06-01 
- Revisionsberättelse för Bromma stadsdelsnämnd 2021 
- Protokollsutdrag § 14 från socialnämndens sammanträde 26 april 
2022, Utvärdering av relationsvåldscentrum RVC) i Stockholms 
stad 
- Protokollsutdrag § 10 från socialnämndens sammanträde 22 
februari 2022, Socialtjänstinspektörernas årsrapport 2021 
Dnr 3.4.1-611/2021 
- Protokollsutdrag § 17 från socialnämndens sammanträde 26 april 
2022, Inriktning av medel för lokala utvecklingsprojekt och 
studieresor 2023 samt redovisning av lokala utvecklingsprojekt 
genomförda under 2021 
- Protokollsutdrag § 12 från kommunfullmäktiges sammanträde 25 
april 2022, Kommunfullmäktige årsredovisning 2021 med 
uppföljning av budget för Stockholms stad 
- Protokollsutdrag § 13 från kommunfullmäktiges sammanträde 25 
april 2022, Revisionsberättelse över de kommunala nämndernas 
verksamhet för år 2021 
- Protokollsutdrag § 22 från kommunfullmäktiges sammanträde 25 
april 2022, Reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid 
och reviderade riktlinjer för barnsäkerhet i Stockholms stads 
kommunala förskolor 
- Protokollsutdrag § 23 från kommunfullmäktiges sammanträde 25 
april 2022, Tillämpningsanvisningar för köhantering inom särskilt 
boende för äldre 
- Protokollsutdrag § 24 från kommunfullmäktiges sammanträde 25 
april 2022, Färdplan för äldreomsorgens utveckling samt 
kompetensutvecklingsinsatser i äldreomsorgen 
- Protokollsutdrag § 14 från miljö- och hälsoskyddsnämndens 
sammanträde 26 april 2022, Tillsynsrapport 2021 för stadens 
skyddade områden enligt 7 kap. miljöbalken 
- Protokollsutdrag § 3 från kommunstyrelsens sammanträde 18 maj 
2022, Förordnande av förvaltningschef 
- Markanvisningsärende i stadsdelen ”Markanvisning för 
studentbostäder inom fastigheten Famnen 6 i Åkeslund till AB 
Svenska Bostäder” beslutas av exploateringsnämnden 9 juni 
- Protokollsutdrag § 10 från socialnämndens sammanträde 24 maj 
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2022, Socialtjänstrapport 2021 – En beskrivning av socialtjänsten i 
Stockholms stad 
- Protokollsutdrag § 13 från socialnämndens sammanträde 24 maj 
2022, Rapport över arbetet mot felaktiga utbetalningar och 
bidragsbrott i Stockholms stad 2021 
- Protokollsutdrag § 15 från socialnämndens sammanträde 24 maj 
2022, Uppföljning av stadens Lex Sarah – rapportering år 2021 
- Protokollsutdrag § 19 från socialnämndens sammanträde 24 maj 
2022, Fördelning av statsbidrag för subventioner av 
familjehemsplaceringar 2022 
- Protokollsutdrag § 20 från socialnämndens sammanträde 24 maj 
2022, Fördelning av utvecklingsmedel för arbete mot våld i nära 
relationer 2022 
- Protokollsutdrag § 11 från äldrenämndens sammanträde 24 maj 
2022, Uppföljning av stadens Lex Sarah-rapportering år 2021 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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§ 21 
Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor  
BRO 2022/20 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll funktionshinderrådet 2022-05-24. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/20-9 Protokoll funktionshinderrådet 2022-05-24 
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§ 22 
Protokoll från Pensionärsrådet  
BRO 2022/19 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll Bromma pensionärsråd 2022-05-23. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/19-11 Protokoll Bromma pensionärsråd 2022-05-
23 
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§ 23 
Förvaltningsgruppens protokoll  
BRO 2022/21 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll Förvaltningsgruppen 2022-05-25 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 823022 Protokoll FVG 2022-05-25 
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§ 24 
Nämndens och förvaltningens frågor  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att översända skrivelse till SL och 
trafiknämnden i Region Stockholm. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Samtliga partier i stadsdelsnämnden har författat en skrivelse 
gällande busshållplats vid Bromma sjukhus. Skrivelsen översänds 
till SL och trafiknämnden i Region Stockholm. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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§ 25 
Sociala delegationens protokoll  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll sociala delegationen 2022-05-17 och 2022-05-25. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2022/222 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/222-1 Beslut om nedläggning enligt 2 kap 7 § 
föräldrabalken 
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§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2022/223 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/223-1 Beslut om nedläggning enligt 2 kap 7 § 
föräldrabalken 
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§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2022/224 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/224-1 Upphörande av umgängesbegränsning 
enligt 14 § 3 st LVU  
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§ 29 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2022/225 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/225-1 Upphörande av umgängesbegränsning 
enligt 14 § 3 st LVU 
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